

香港管弦樂團
何鴻毅家族基金作曲家計劃申請表格
Hong Kong Philharmonic Orchestra
The Robert H. N. Ho Family Foundation Composers Scheme Application Form

參加資格 Eligibility

請確認你是否符合資格申請「何鴻毅家族基金作曲家計劃」。

Please check the boxes below to confirm your eligibility to apply for The Robert H. N. Ho Family Foundation Composers Scheme.

我是35歲或以下 (截至2023年3月1日) I am aged 35 or under (as at 1 March 2023).

我是香港永久性居民 I am a Hong Kong permanent resident.

我並沒有接受過任何專業交響樂團的作曲委約

I have not been commissioned to write an orchestral work by any professional symphony orchestra.

申請人資料 Personal Details * 必須與身份證上資料相同 Same as your Hong Kong Identity Card

中文姓名 Chinese Name * _____ 英文姓名 English Name * _____

出生日期 Date of Birth (DD/MM/YYYY) ____/____/____

電郵地址 Email Address _____ 聯絡電話 Contact Number _____

地址 Address _____

過往作品 Your Work

請以PDF格式提交兩首作品的樂譜及樂曲簡介，並盡量包括一首大型合奏作品。此外，請提供這兩首作品的錄音/影片的URL鏈結。

Please submit scores of two contrasting works with programme notes in PDF format, including, if possible, one work for large ensemble. Additionally, please include the URL links of audio or video recordings of the two submitted compositions.

第一首作品 First Composition

作品名稱 Title _____

URL 鏈結 URL Link _____

第二首作品 Second Composition

作品名稱 Title _____

URL 鏈結 URL Link _____

個人表述 Personal Statement

請中文或英文寫出你對此次計劃的期望 (100至200字內)

Please tell us your expectations of the scheme in Chinese or English (within 100-200 words).

報名須知 Notes

1. 截止報名日期為 **2023年9月8日 (星期一) 中午12時**。
所有資料必須於截止日期前電郵至 composersscheme@hkphil.org · 逾期恕不受理。
Your application will only be considered if the HK Phil (composersscheme@hkphil.org) has received all materials by the **application deadline: 8 September 2023 (Monday) 12:00 noon**.
2. 所有申請者的個人資料只作是次報名、統計、日後聯絡及宣傳香港管弦樂團活動之用，而填寫此表亦屬自願性質。
The personal data provided in this form will only be used by the HK Phil for processing your application and will be held for statistic, correspondence and publicity purposes. The filling of this form is voluntary.
3. 如你未能提供足夠資料，港樂則未必能處理有關申請。
The HK Phil may not consider any incomplete application.
4. 港樂保留修改申請資格的權利。
The HK Phil reserves the right to amend the application criteria as deemed necessary.
5. 如有爭議，港樂保留最終決定權。
The HK Phil reserves all rights of final arbitration in case of any dispute.

請檢查下列所有文件是否齊備 Please check before submitting the application

- 填妥的申請表格 Completed application form
- 香港身份證副本 Copy of Hong Kong Identity Card
- 個人簡歷 (不多於兩頁A4) CV (max. two A4 pages)
- 兩首作品的樂譜及樂曲簡介 Scores of two compositions with programme notes and URL links
- 個人表述 Personal statement

申請人簽署 _____ 申請日期 _____